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Onderwerp: Hoarding en woningvervuiling. 

 

 

Geacht College, 

 

Na afloop van de raadsvergadering in juli spraken we over woningvervuiling en hoorden we dat ook 

in onze gemeente Steenwijkerland in een aantal gevallen opgetreden moet worden tegen 

woningvervuiling. Wethouder Harmsma gaf aan dat dit gedaan wordt door het team handhaving. 

Professionals geven aan dat hoarding heel lastig te behandelen is. Patiënten hebben vaak weinig of 

geen besef van de problematiek en zijn niet gemotiveerd om in behandeling te gaan. Uitsluitend de 

rommel opruimen of het huis reinigen is weinig zinvol omdat de kans op herhaling groot is. 

Bovendien is het in één keer kwijtraken van de spullen een traumatische ervaring voor de hoarder.  

We hebben als CPB de volgende vragen voor het college: 

 Hoeveel keer per jaar is de situatie zo ernstig dat u als gemeente een interventie moet 

uitvoeren? 

 Is er ook een wachtlijst – het is niet de primaire taak is van het team handhaving – voordat 

tot interventie kan worden overgegaan? 

 Is het niet beter dat u hiervoor een Specialistisch Team Woningvervuiling samenstelt in 

plaats van een beroep te doen op het team handhaving? 

Het lijkt ons dat er voor de GGD op dit gebied ook een taak ligt, zij is immers de beleidsadviseur naar 

de gemeenten op gebied van gezondheidszorg. 

 Op welke wijze is de GGD betrokken bij hoarding en woningvervuiling? 

 Ligt de coördinatie van zorg voor deze groep mensen bij de gemeente of bij de GGD? 

 Wat wordt er gedaan om de kans op terugval te verkleinen? 

 Wat wordt er gedaan om te voorkomen dat mensen tussen de mazen van het sociale 

netwerk vallen? 

 Op welke wijze kunnen we deze maatschappelijke problematiek eerder signaleren? 

Op de website van de gemeente Steenwijkerland is niets te vinden over woningvervuiling. Het lijkt 

ons goed om toch enige informatie te geven waar mensen een melding kunnen doen van een 

vervuilde woning, iets als een Meldpunt Woningvervuiling.  

 Bent u het met ons eens dat vroegtijdige signalering van deze maatschappelijke 

problematiek zeer wenselijk is zodat er eerder ingegrepen kan worden en dit voor de patiënt 

tot met een minder traumatische ervaring lijdt?  
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